

Communication from PMO

Telephone scam related to the COVID-19 vaccination campaign

11/10/2023

The Commission has been alerted of an attempted telephone scam related to the COVID-19 vaccination campaign. If you are contacted by someone claiming to be calling from the European Commission regarding the reimbursement of the COVID-19 vaccine, **please do not provide them with any financial or other information**. Please be reassured you that your personal and medical information is completely safe due to the level of encryption used by our medical software.

For further indications on what to do in case you receive suspicious calls, please refer to [My Security - Suspicious and fraudulent communication](#) (unfortunately accessible with EU Login only)

Communication du PMO

Escroquerie téléphonique liée à la campagne de vaccination COVID-19

11/10/2023

La Commission a été alertée d'une tentative d'escroquerie téléphonique liée à la campagne de vaccination COVID-19. Si vous êtes contacté par une personne prétendant appeler de la Commission européenne au sujet du remboursement du vaccin COVID-19, veuillez ne pas lui fournir d'informations financières ou autres. Soyez assuré que vos informations personnelles et médicales sont totalement sécurisées grâce au niveau de cryptage utilisé par notre logiciel médical.

Pour plus d'informations sur les mesures à prendre en cas d'appels suspects, veuillez vous référer à [Ma sécurité - Communications suspectes et frauduleuses](#). (accessible uniquement avec EU Login hélas)